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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az M9-es autóút valóban érinteni majd 
Szombathelyt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A magyar kormány szándéka szerint az M9-es autóút, egy olyan 2X1 sávos gyorsforgalmi út lesz,
amely  szükség esetén  2x2 sávosra  bővíthető,  és  Magyarország  Budapest  központú  közlekedési
úthálózatát  bővítené  ki  egy  ország  területét  körkörös  irányba  közlekedhető  infrastruktúrával.
Sajtóhírek szerint az út többek között érintené Szombathelyt is oly módon, hogy az út Nagycenkről
indulva,  a  Vasi  megyeszékhelyen át  Zalaegerszeg,  Nagykanizsa,  Kaposvár,  Dombóvár  irányába
haladna tovább Szegedig.  Tapasztalatom szerint az M9-es ilyen formában történő megvalósítása
nagy segítség lenne az ország Délnyugati térségének közlekedésében.

Tisztelettel  kérdezem,  hogy  a  sajtóban  korábban  közzétett  nyomvonal  mennyire  tekinthető
véglegesnek? Az M9-es autóút valóban érintené-e Szombathelyt? A tervek szerint mikorra várható
az autóút megépítése a teljes hosszában?

 

Válaszát várva.

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP

Budapest, 2021.11.02.


